

Płaca minimalna w górę

Kategoria: Polityka Społeczna

Opublikowano: czwartek, 12, wrzesień 2019 11:04

Patrycja Grebla-Tarasek

Odsłony: 935

Rząd zdecydował, że najniższe wynagrodzenie wzrośnie w przyszłym roku o 350 zł, czyli o 15,6 proc. w stosunku do 2019 r. Obecnie najniższa płaca wynosi 2 250 zł. Minimalne wynagrodzenie od 2020 r. będzie wynosiło 2600 zł, a od 2021 r. zadeklarowaliśmy 3000 zł – mówił szef rządu podczas wizyty w Zakładzie Przetwórstwa Owocowo-Warzywnego Agros Nova w Łowiczu.

Oprócz tego poinformowano także, iż minimalna stawka godzinowa w roku 2020 wzrośnie do 17 zł.

Wzrost płacy minimalnej może spowodować pogorszenie i tak już obecnie złej sytuacji w polskiej służbie zdrowia. Wiele pracowników szczególnie pracujących w administracji szpitala i przy jego obsłudze, zarabia najniższą pensję krajową. Wzrost ich wynagrodzenia spowoduje wzrost kosztów osobowych jakie musi ponieść szpital.

Problem może dotknąć także szerokorozumianej administracji. Wiele urzędników zarabia właśnie minimalną pensję. Wzrost pensji minimalnej a na dodatek wyłączenie dodatku stażowego z jej zakresu (od 1 stycznia 2020 r. dodatek stażowy nie będzie wliczał się do minimalnego wynagrodzenia), również spowoduje wzrost kosztów osobowych.

Źródło: [RM](#)